
Almere, 24 mei 2021  

Betreft kandidatuur procedure commissie  

 

Geachte collega Statenleden, 

 

mij is gevraagd om een motivatie te schrijven voor mijn kandidatuur als lid van de 

procedurecommissie Provinciale Staten Flevoland. 

De procedurecommissie heeft in mijn optiek een belangrijke invloed op de manier waarop wij onze 

rol als Statenleden PS dienen in te vullen. En dan bedoel ik niet politiek,  maar qua spelregels en 

kaders van hoe wij zaken met elkaar bespreken en de volgorde van te agenderen onderwerpen. 

Het is voor mij duidelijk dat een procedurecommissie een afspiegeling zou moeten zijn van de 

Provinciale Staten in de meest brede zin des woords: een commissie die derhalve niet louter bestaat 

uit fractievoorzitters van de diverse partijen. Immers, fractievoorzitters zijn al vertegenwoordigd 

binnen het zogeheten seniorenconvent. 

Wij statenleden zijn gekozen ‘zonder last en ruggenspraak’; wij hebben allemaal dezelfde rechten en 

plichten. Om een goede vertegenwoordiging en afspiegeling te krijgen van de Provinciale Staten in 

Flevoland pleit ik er dan ook voor dat juist ‘gewone’ statenleden deelnemen aan commissies en zeker 

ook een procedure commissie. Het is belangrijk dat ook niet fractievoorzitters deelnemen aan 

activiteiten buiten de commissie en PS vergaderingen al is het alleen al om de druk op de 

fractievoorzitters te verminderen.  

Nog niet zo heel lang geleden hebben wij afgesproken dat wij zouden werken binnen een duaal 

stelsel, in een goede balans en afspiegeling binnen de bestuurlijke gremia van gekozen leden. 

U kent mij als een betrokken lid van Provinciale Staten, een lid dat actief mee wil werken aan een 

betere provincie voor haar inwoners; een actieve volksvertegenwoordiger die 

verantwoordelijkheden wil nemen en niet alleen als backbencher in de Staten actief is.  

Het is aan elk statenlid om zelf invulling te geven aan de verantwoordelijkheden die men heeft 

geaccepteerd toen wij de eed en/of de belofte hebben afgelegd bij onze installatie. Voor mij gaat dit 

verder dan het bijwonen van vergaderingen en met mijn kandidatuur voor en hopelijke 

daadwerkelijke deelname aan de procedurecommissie, wil ik een actieve bijdrage leveren aan de 

belangrijke balans van vertegenwoordiging en mijn kennis en kunde hiervoor inzetten.  

Pragmatisme is een belangrijk element binnen 50 PLUS in Flevoland: wij besluiten op basis van wat 

goed is voor Flevoland en haar inwoners, dus niet specifiek links, niet specifiek rechts, maar in vele 

gevallen pragmatisch.  

Het is juist dit pragmatisme dat ook belangrijk is wanneer we kijken naar procedures en dus de 

procedurecommissie, het is daarom dat ik denk dat ik van toegevoegde waarde kan zijn binnen de 

procedurecommissie.  

Dank u voor uw aandacht.  

 

Marc van Rooij  


